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ENCLOSURE 2-1
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CROSSING

行人過路處 (設有交通燈)

分區圖書館 (康文署設施)

DISTRICT LIBRARY (LSCD)

安老院舍 (社會福利署設施)
RCHE (SWD)

共用地方/ 機電設備

Note:  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.
備註：此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。

工地平面圖

EXISTING TREE
原有樹木
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GROUND FLOOR PLAN

地下平面圖
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Note:  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.
備註：此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。
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一樓平面圖

LEGEND圖例
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ENCLOSURE 2-3
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分區圖書館 (康文署設施)
DISTRICT LIBRARY (LSCD)

花槽
PLANTER

共用地方/ 機電設備
COMMON AREA/ PLANT ROOM

Note:  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.
備註：此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。
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DISTRICT LIBRARY (LSCD)

花槽
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Note:  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.
備註：此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。
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安老院舍 (社會福利署設施)
RCHE (SWD)

ENCLOSURE 2-5

安老院舍內部間格屬示意性質，實質的內部裝置將由營運者負責設計。

Note:  1.  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.

備註：1. 此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。

2.

2. Internal layout of RCHE is indicative only. The actual fitting-out would be subject to
operator's design.
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安老院舍 (社會福利署設施)
RCHE (SWD)
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花槽
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共用地方/ 機電設備
COMMON AREA/ PLANT ROOM

安老院舍內部間格屬示意性質，實質的內部裝置將由營運者負責設計。

Note:  1.  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.

備註：1. 此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。

2.

2. Internal layout of RCHE is indicative only. The actual fitting-out would be subject to
operator's design.

7. 暢通易達洗手間

8. 無性別洗手間

9. 儲物室
10. 洗滌間
11. 接待處

圖例

6. 護理室/隔離室

LEGEND圖例
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2. 多用途室/飯堂/活動室

3. 康復治療室

4. 小組活動室

5. 護士當值室
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安老院舍內部間格屬示意性質，實質的內部裝置將由營運者負責設計。

Note:  1.  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.

備註：1. 此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。

2.

2. Internal layout of RCHE is indicative only. The actual fitting-out would be subject to
operator's design.

LEGEND圖例
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Note:  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.
備註：此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。
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ENCLOSURE 2-9
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Note:  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.
備註：此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。
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Note:  Preliminary design drawing for reference only and subject to final design.
備註：此圖為初步設計，僅供參考，並非為最終設計。
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